

Hershell Hardin, Author and Consultant,  
Vancouver, B.C.

Abraham Rotstein, Professor of Economics,  
Department of Economics, University of Toronto.

Dr. Fraser Mustard, President of Canadian Institute  
for Advanced Research, Toronto, Ontario.

And debate arising thereon;

Roger Simmons moved an amendment to the amendment,—That the names submitted to the Clerk of the Committee by the Member for Renfrew—Nipissing—Pembroke (Len Hopkins) be added as witnesses.

After debate thereon, the question being put on the amendment to the amendment, it was negatived: Yeas: 2; Nays: 5.

After further debate, the question being put on the amendment, it was negatived: Yeas: 2; Nays: 5.

And the question being put on the motion, it was agreed to: Yeas: 5; Nays: 2.

Bob Layton moved,—That the Committee begin consideration of clause-by-clause now.

The question being put on the motion, it was agreed to: Yeas: 5; Nays: nil.

The question being put on Clause 2, it was carried.

Clauses 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 and 11 were severally carried.

Clause 1 carried.

The Title carried.

The Bill carried.

*Ordered*,—That the Chairman report the Bill without amendment.

At 5:00 o'clock p.m., the Committee adjourned.

Santosh Sirpaul  
*Clerk of the Committee*

Hershell Hardin, auteur et consultant, Vancouver,  
B.-C.

Abraham Rotstein, professeur d'économie,  
Département d'économique, Université de Toronto.

D<sup>r</sup> Fraser Mustard, président du Canadian Institute  
for Advanced Research, Toronto, Ontario.

Sur ce, il s'élève un débat;

Roger Simmons propose le sous-amendement suivant,—Que les noms fournis au greffier par le député de Renfrew—Nipissing—Pembroke (Len Hopkins), soient ajoutés à la liste.

Après débat, le sous-amendement, mis aux voix, est rejeté par 5 voix contre 2.

Après plus ample débat, l'amendement, mis aux voix, est rejeté par 5 voix contre 2.

La motion, mise aux voix, est adoptée par 5 voix contre 2.

Bob Layton propose,—Que le Comité commence l'étude du projet de loi article par article.

La motion, mise aux voix, est adoptée par 5 voix contre aucune.

L'article 2 est adopté.

Les articles 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 et 11 sont adoptés séparément.

L'article 1 est adopté.

Le titre est adopté.

Le projet de loi est adopté.

*Il est ordonné*,—Que le président fasse rapport du projet de loi sans proposition d'amendement.

A 17 h, la séance est levée.

*Le greffier du Comité*  
Santosh Sirpaul